
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
постоянна-К0МИСЙЯ -погцбрдзт)вдние;културд;нау1^и1<ултурш

МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №22 

от редовно заседание на ПК по Образование, култура, наука и 
културно многообразие проведено на 12.11.2024 г.

от 15:00 часа в Зала 1, ет.2, ул. „Московска" №33

Днес, 12.11.2024 г. се проведе редовно заседание на Постоянната комисия по 
Образование, култура, наука и културно многообразие. Заседанието беше 
открито от г-н Мирослав Боршош — председател на ПК по ОКНКМ. При 
направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11 
/единадесет/ общински съветници, поради което заседанието може да бъде 
проведено. Проф. В. Лилков се присъедини след проверката на кворума. Г-н И. 
Виделов отсъства за цялата продължителност на заседанието.

Г-н М. Боршош докладва проекта за дневен ред на заседанието. Отправи 
предложение т.1 да отпадне от дневния ред.

Г-н В. Калановски отправи предложение за включване на извънредна точка 
към дневния ред, а именно доклад с вх.№ СОА24-ВК08-15297-[1]/30.10.2024 г. с 
вносител Момчил Даскалов, кмет на район „Сердика" относно предоставяне 
безвъзмездно за управление новопостроения корпус към съществуваща детска 
градина №118 "Усмивка" за откриване на нови три градински групи за осемдесет 
и четири деца, към които да се осигурят необходимите щатни бройки и бюджет, 
съобразени с броя на групите, съответстващ на държавните образователни 
стандарти за нормалното функциониране на детска градина № 118 "Усмивка".

Г-н Г. Борисов отправи искане за включване в дневния ред на доклад с вх.№ 
СОА24-ВК66-6483 / 26.07.2024 г. относно именуване на метростанции от 
разширението на метрото в София от линии М1, МЗ и М6.

По отношение предложението на г-н В. Калановски, г-н Боршош предложи да 
свика извънредно заседание на 14.11.2024 г. от 9.30ч, за да имат време членовете 
на ПК да се запознаят с доклада. Г-н Калановски подкрепи предложението.

Г-н Боршош подложи на гласуване дневния ред ведно с предложението за 
отпадане на т.1

Въз основа на проведеното гласуване, бяха взети следните решения:
1. Комисията прие дневния ред на заседанието и предложението за

отпадане на т.1 с 10 /десет/ гласа „за".
Общо гласували:
в т.ч.:

11

За 10

Против Няма

Въздържали се 1

1/



Поименно гласуване на днеВния ред:
1. Миоослав Боошош ча

2. Венци Стойчев ча

3. Цветелина Симеонова - Заокин ча

4. Антон Хекимян ча

5. Бонка Василева ча

6. Веселин Калановски ча

7. Вили Лилков —

8. Геогин Бооисов ча

9. Диян Стаматов ча

10. Еньо Савов ча

11. Ивайло Костааинов вьчоъожал се

12. Иван Виоелов __

13. Стефан Спасов ча

По т. 1 от дневния ред:
Доклад с вх.№ Към С0А24-ВК66-5014-[1] / 07.11.2024 от Васил Терзиев, кмет 

на Столична община, относно: Промяна на бюджета на Столична община 3а 2024г.
Докладът бе отложен при гласуване на дневния ред.

По т.2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА24-ВК08-13020 / 16.09.2024 от Владислав Владимиров, 

кмет на район „Нови Искър" относно: Публично оповестен конкурс 3а отдаване 
под наем на недвижим имот, помещение публична общинска собственост - 
бюфет, находящо се в училищната сграда на 176 ОбУ "Кирил и Методий"- с. 
Негован, район "Нови Искър".

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували:
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 2 от дневния ред:
1. Миоослав Боошош ча

2. Венци Стойчев ча

3. Цветелина Симеонова - Заокин ча 2/



4. Антон Хекимян за

5. Бонка Василева ча

6. Веселин Калановски ча

7. Вили Лилков --

8. Геогин Бооисов ча

9. Диян Стаматов ча

10. Еньо Савов ча

11. Ивайло Костаоинов ча

12. Иван Виоелов --

13. Стефан Спасов ча

По т.З от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА24-ВК08-13243 / 18.09.2024 от Владислав Владимиров, 

кмет на район „Нови Искър" относно: Именуване на безименни улици, находящи се 
в с. Войнеговци, СО- Район "Нови Искър", с името "Горска светулка" и "Горска 
приказка".

Г-н Г. Борисов предложи към названията на улиците да се добави 
съответното изписване при транслитерация.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха 
взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада като предлага следното доп. в проекта на 
решение:

1.1. В края т.1 да се добави следният текст : „с изписване при 
транслитерация „Согзка рпкагка"";

1.2. В края на т.2 да се добави следният текст: „ с изписване при 
транслитерация „Согзка 8Уе1и1ка"".

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се
Поименно гласуване

Няма 
по т. 3 от дневния ред:_______

1. Мирослав Боршош ча

2. Венци Стойчев ча

3. Цветелина Симеонова - Заркин ча

4. Антон Хекимян ча

5. Бонка Василева ча з/



6. Веселин Калановски ча

7. Вили Лилков --

8. Геогин Бооисов ча

9. Диян Стаматов ча

10. Еньо Савов ча

11. Ивайло Костаоинов ча

12. Иван Виоелов --

13. Стефан Спасов ча

По т. 4 от дневния ред:
Доклад с вх.№ ССА24-ВК08-14089 / 08.10.2024 от Константин Павлов, кмет 

на район „Лозенец" и Веселин Калановски - общински съветник относно: 
Именуване на улица в район "Лозенец" с името "Милчо Левиев".

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следното доп. в предложения 
проект на решение:

1.1. В края на т.1 да се добави следният текст: „С изписване при 
транслитерация „МПсГ)о ^еV^еV".

'бщо гласували:
в т.ч.: 11

За И

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 4 от дневния ред:
1. Миоослав Боошош ча

2. Венци Стойчев ча

3. Цветелина Симеонова - Заокин ча

4. Антон Хекимян ча

5. Бонка Василева ча

6. Веселин Калановски ча

7. Вили Лилков —

8. Геогин Бооисов ча

9. Диян Стаматов ча

10. Еньо Савов ча

11. Ивайло Костаоинов ча

4/



12. Иван Виаелов --

13. Стефан Спасов яа

По т.5 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА24-ВК08-13977/ 07.10.2024 от Константин Павлов, кмет 

на район „Лозенец" и Веселин Калановски, общински съветник относно: Именуване 
на безименна улица в район "Лозенец" с името "Петър Манолов"

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следното доп. в 

предложения проект на решение:
1.1. В края на т.1 да се добави следният текст: „С изписване при

транслитерация „Ре1:аг Мапо1о7".

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 10

Против Няма

Въздържали се 1
Поименно гласуване по т. 5 от дневния ред:

1. Мирослав Боршош яа

2. Венци Стойчев яа

3. Цветелина Симеонова - Заокин яа

4. Антон Хекимян яа

5. Бонка Василева яа

6. Веселин Калановски яа

7. Вили Лилков —

8. Геогин Борисов яа

9. Диян Стаматов яа

10. Еньо Савов въядържал се

11. Ивайло Костаоинов яа

12. Иван Виделов --

13. Стефан Спасов яа

По т.в от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА24-ВК08-14387 /11.10.2024 от Ясен Русев, кмет на район 

„Искър" относно: Приемане на технико-икономическа оценка и даване на съгласие 
За прилагане на намалени отстояния при изграждането на детска градина за 
четири яслени групи в поземлен имот с идентификатор 68134.1500.231 по КККР, 



УПИ I -80,85,88,118,2738,2740 3а детско заведение, кв. 80, м. " ж.к. Дружба 1", с 
административен адрес: гр. София, ж.к. Канала № 67.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като предлага следното изм. и доп. в 

предложения проект на решение съгласно становище с вх.№С0А24- 
ВК08-14387-[1]/17.10.2024 г.:
1.1. Текстът „детска градина 3а четири яслени групи" да се 

Замени с „филиал на детска градина с четири яслени групи".

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 6 от дневния ред: ____________

1. Миоослав Боошош яа

2. Венци Стойчев яа

3. Цветелина Симеонова - Заокин яа

4. Антон Хекимян яа

5. Бонка Василева яа

6. Веселин Калановски яа

7. Вили Лилков —

8. Геогин Бооисов яа

9. Диян Стаматов яа

10. Еньо Савов яа

11. Ивайло Костадинов яа

12. Иван Виоелов --

13. Стефан Спасов яа

По т.7 от дневния ред:
Доклад с вх.№ Към С0А23-ВК66-9742-[6] / 01.10.2024 от Мирослав Боршош, 

общински съветник относно: Поставяне на паметна плоча на проф. арх. Евлоги 
Цветков върху фасадата на жилищен блок, находящ се на ул. "Мизия" № 17.

Г-жа Цв. Симеонова-Заркин пое председателството на ПК.
Арх. Тончева, гражданин представи становище на САБ, с което предлагат 

да бъде разгледан прототип на САБ 3а поставяне на подобни паметни плочи на 
архитекти.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.



ПКУТАЖП ще се произнесе с отделно становище.
Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 7 от дневния ред:

1. Мирослав Боршош яа

2. Венци Стойчев яа

3. Цветелина Симеонова - Запкин яа

4. Антон Хекимян яа

5. Бонка Василева яа

6. Веселин Калановски яа

7. Вили Лилков —

8. Гергин Борисов яа

9. Диян Стаматов яа

10. Еньо Савов яа

11. Ивайло Костаоинов яа

12. Иван Виоелов --

13. Стефан Спасов яа

По т.8 от дневния ред:
Доклад с вх.№ Към С0А24-ДИ04-3299-Щ / 25.10.2024 от Яна Генова, зам,- 

кмет на СО относно: Допускане на паралелки от I до XII клас под минималния брой 
ученици за учебната 2024/2025 г. в общинските училища на територията на 
Столична община..

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 8 от дневния ред:

1. Мирослав Боршош яа 7/



2. Венци Стойчев ча

3. Цветелина Симеонова - Заркин ча

4. Антон Хекимян ча

5. Бонка Василева ча

в. Веселин Калановски ча

7. Вили Лилков —

8. Гергин Борисов ча

9. Диян Стаматов ча

10. Еньо Савов ча

11. Ивайло Костаоинов ча

12. Иван Виоелов —

13. Стефан Спасов ча

По т.9 от дневния ред:
Доклад с вх.№ Към ССА24-ДИ04-2554-[10] / 28.10.2024 от Яна Генова, зам,- 

кмет на 00 относно: Предоставяне безвъзмездно 3а управление на 
Министерството на образованието и науката 3а срок от 12.02.2025 г. до 
31.07.2025 година на части от имот - публична общинска собственост - 9 класни 
стаи в сградата на 29.ОУ "Кузман Шапкарев" в район "Сердика", находяща се на ул. 
"Г. С. Раковски" № 20 3а образователна дейност 3а нуждите на Профилираната 
гимназия с интензивно изучаване на румънски език "Михай Еминеску"нов проект 
на решение с рег.№00А24-ДИ04-2554-[111/ 35.11.2024 г.; становище с 
рег.№СОА24-НЦ62-Ю23/22.10.2024 г. от Ученическия съвет на ПГИИРЕ „Михай 
Еминеску" придружено от писмо с рег.№ССА24-НЦ62-1023-[1]/23.10.2024 г.; писмо 
с рег.№С0А24-ГР94-5670 / 29.10.2024 г.; СОА24-У321-3763 / 21.10.2024 г.

Г-жа Яна Генова, зам.-кмет на Столична община информира ПК, че 
предложението 3а срок на договора е 31 юли 2025 г. Продължава работата с МОН 
по дългосрочно решаване на проблема с Румънската гимназия.

Г-н М. Боршош увери ПК и представителите на Румънската гимназия, че 
следи ежедневно процесът на развитие и решаване на проблема. След проведени 
разговори с представители на МОН, се надява до три седмици да бъде намерено 
подходящо място 3а гимназията.

Г-жа Гергана Гайдарова представител на родителска общност на 
Румънската отправи молба общността им да бъде регулярно запознавана с 
развоя на разговорите с МОН. Родителите са притеснени и държат на конкретни 
варианти 3а решение в рамките на месец.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект на решение с вх.№

С0А24-ДИ04-2554-[111]/05.11.2024 г.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

8/



За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуВане по т. 9 от дневния ред;

1. Миоослав Боошош яа

2. Венци Стойчев яа

3. Цветелина Симеонова - Заокин яа

4. Антон Хекимян яа

5. Бонка Василева яа

6. Веселин Калановски яа

7. Вили Лилков —

8. Геогин Бооисов яа

9. Диян Стаматов яа

10. Еньо Савов яа

11. Ивайло Костаоинов яа

12. Иван Виоелов —

13. Стефан Спасов яа

По т.10 от дневния ред:
Доклад с вх.№ Към С0А24-ГР94-4157-[2] / 07.11.2024 от Вили Лилков, Гергин 

Борисов, Иван Таков — общински съветници относно: Преименуване на спирка "ул. 
605" на градския транспорт, находяща се ж.к. Люлин, на "храм "Св. Климент 
Охридски".

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 10 от дневния ред:

1. Миоослав Боошош яа

2. Венци Стойчев яа

3. Цветелина Симеонова - Заокин яа

9/



4. Антон Хекимян ча

5. Бонка Василева ча

6. Веселин Калановски ча

7. Вили Лилков —

8. Геогин Бооисов ча

9. Диян Стаматов ча

10. Еньо Савов ча

11. Ивайло Костаоинов ча

12. Иван Виоелов —

13. Стефан Спасов ча

По доп. т.1 от дневния ред:
Доклад с вх.№ Към С0А24-ВК66-4854-[12] / 08.11.2024 от Яна Генова, зам.- 

кмет на СО относно: Утвърждаване на финансиране 3а проекти, разгледани и 
оценени от Експертна комисия на програма "Активни читалища" 3а 2024 г.

Яна Генова, зам.-кмет на СО информира ПК, че докладът предлага 
създаването на пилотна програма със специално насочено проектно финансиране 
към столичните народни читалища. Програмата цели развитие на читалищна 
дейности и подпомага осъвременяването на материалната база. От 72 
постъпили проекти, по-голямата част от кандидатурите са 3а развитие на 
дейност. 30 проекта събрали най-висок брой точки са допуснати 3а финансирани 
в рамките на бюджета от 200 000 лв.

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по доп. т.1 от дневния ред:

1. Мирослав Боошош ча

2. Венци Стойчев ча

3. Цветелина Симеонова - Заокин ча

4. Антон Хекимян ча

5. Бонка Василева ча

6. Веселин Калановски ча

7. Вили Лилков — 10/



8. Геогин Бооисов ча

9. Диян Стаматов ча

10. Еньо Савов ча

11. Ивайло Костаоинов ча

12. Иван Виоелов --

13. Стефан Спасов ча

По доп. т.2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА24-ВК08-15808 / 08.11.2024 г. от д-р Ваня Тагареба, Бойко 

Димитров, Антон Хекимян, Димитър Шалъфов - общински съветници и Ивайло 
Кукурин - кмет на район „Младост" относно: Приемане на технико-икономическа 
оценка и даване на съгласие 3а прилагане на намалени отстояния при 
проектирането и изпълнението на строеж: "Преустройство и промяна на 
предназначението на административна сграда с медицински център, учебни и 
конферентни зали и заведение 3а хранене в сграда на образованието 3а обучение 
на ученици от VI11-XII клас към частна професионална гимназия по дигитални науки 
"СофтУни-Светлина", находяща се в УПИ 1-"за офиси и магазини", ПИ 
68134.4090.1312, кв. 17а, м. "Младост 2", СО р-н Младост, гр. София, бул. "Ал. 
Малинов" №78

Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по доп. т.2 от дневния ред:

1. Миоослав Боошош ча

2. Венци Стойчев ча

3. Цветелина Симеонова - Заокин ча

4. Антон Хекимян ча

5. Бонка Василева ча

6. Веселин Калановски ча

7. Вили Лилков ча

8. Геогин Бооисов ча

9. Диян Стаматов ча

10. Еньо Савов ча и/



11. Ивайло Костаоинов яа

12. Иван Виаелов —

13. Стефан Спасов яа

По доп. т.З от дневния ред:
Доклад с вх.№ ССА24-ВК08-15779 / 07.11.2024 от Владислав Владимиров, 

относно: Откриване на нова детска градина и предоставяне на прилежащия й 
терен - публична общинска собственост 3а Детска градина № 201, в с. Мировяне, 
район "Нови Искър".
Въз основа на проведеното гласуване бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада като предлага следното изм. в проекта на 
решение съобразно становище с вх.№ СОА24-ВК08-15779-[1] /11.11.2024 г.

1.1. Създава се нова точка 6. със следното съдържание: 
„Решението на Столичния общински съвет влиза в сила след 
представяне на нов Акт 3а публична общинска собственост 
3а новопостроената сграда и прилежащия й терен, който да е 
одобрен от кмета на района, утвърден от кмета на Столична 
община и вписан в Служба по вписванията — гр. София" 
ПКИСДТ ще се произнесе с отделно становище.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по доп. т.З от дневния ред:

1. Миоослав Боошош яа

2. Вении Стойчев яа

3. Цветелина Симеонова - Заокин яа

4. Антон Хекимян яа

5. Бонка Василева яа

6. Веселин Калановски яа

7. Вили Лилков —

8. Геогин Бооисов яа

9. Диян Стаматов яа

10. Еньо Савов яа

11. Ивайло Костаоинов яа

12. Иван Виоелов — 12/



13. Стефан Спасов ча

По т. Разни от дневния ред:

Арх. Тончева, гражданин повдигна въпроси относно коледната украса в 
столицата като помоли за разяснения относно процеса по подготовка на 
градската декорация за празниците.

Иван Петров, гражданин информира ПК, че кметът на СО си е позволил да преиначи 
решението на СОС като е/именувал спирка на бул. „Пейо Яворов" „Ловен Парк".

Заседаниет/О бе-закр/то с изчерпване на дневния ред.

Изготвил: // . /______ 1
Христов

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

<

^Мирослав Боршош

Венци^Мойчев

Цветелина^имео^а - Заркин

13/


